

# UMS jana transformasi pembangunan

BH 5.9.2013. 2

» Lonjak sektor pendidikan, lahir modal insan mahir

“Sebagaimana kita lihat hari ini, sejak kewujudan UMS, pembangunan dan kemajuan negeri bergerak seiring demi menampung keperluan ekonomi dan sosial pelajar.

## Tingkat taraf hidup

“Ia turut memberi nilai tambah dan peningkatan taraf hidup serta ekonomi kepada masyarakat sekitarnya. UMS menjana transformasi pembangunan, yang sangat pesat dalam tempoh sangat pantas di Sabah,” katanya ketika berucap pada Majlis Lafaz Ikrar dan Aku Janji Mahasiswa Baru UMS, di sini, semalam.

Turut hadir, Naib Canselor UMS, Prof Datuk Dr Mohd Harun Abdullah; Timbalan Naib Canselor Hal Ehwal Pelajar dan Alumni UMS, Prof Madya Datuk Dr Kasim Md Mansur dan Ketua Pengarah Majlis Suai Mesra Pelajar Baru UMS 2013/2014, Prof Madya Dr Mur-nizam Halik.

Musa berkata, kesungguhan kerajaan membangunkan bidang pengajian tinggi mampu mewujudkan pusat ilmu yang



Musa pada **Majlis Lafaz Ikrar dan Aku Janji Mahasiswa Baru UMS Sesi 2013/2014** di Dewan Canselor, UMS, Kota Kinabalu.

(FOTO EDMUND SAMUNTING/BH)

unggul serta menghasilkan graduan berdaya saing, berinovasi serta berakhlak mulia bagi memenuhi keperluan negara dan antarabangsa.

Beliau yang juga Pro Canselor UMS, mengingatkan pelajar supaya tidak terpengaruh dengan anasir jahat yang cuba menggugat keamanan dan kedaulatan negara.

Katanya, keamanan dan keharmonian hidup yang dikecapi hasil kemerdekaan perlu terus dipelihara dan diperkuatkan menerusi semangat

kecintaan terhadap negara yang mendalam.

## Bantu golongan miskin

Sementara itu, Mohd Harun berkata, UMS akan meneruskan program tanggungjawab sosial korporat (CSR) dengan menawarkan lebih banyak peluang melanjutkan pengajian kepada golongan miskin.

Pada tahun ini, katanya, 100 tempat disediakan kepada golongan itu dan akan diteruskan pada masa hadapan sejajar komitmen membantu

Oleh Mohd Izham Unnip  
Abdullah  
thaddius@bh.com.my

► Kota Kinabalu

Sabah komited serta bekerjasama dengan Kerajaan Pusat memajukan bidang pendidikan tinggi, sejajar visi menjadikan Malaysia sebagai pusat kecermerlangan pengajian tinggi di Asia Tenggara menjelang 2020.

Ketua Menteri Sabah, Datuk Seri Musa Aman, berkata komitmen itu seiring dengan keyakinan perkembangan pendidikan tinggi mampu menjana pembangunan dan kemajuan negeri, yang lebih pesat seperti dibuktikan menerusi penubuhan Universiti Malaysia Sabah (UMS).